
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 76
Forslag til lov om ændring af boafgiftsloven og skatteforvaltningsloven. (Ensartet bo- og

gaveafgift ved generationsskifte og indførelse af retskrav på henstand og forlænget hen-

standsperiode).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 35
Kan ministeren redegøre for, hvor meget bo- og gaveafgiften ved overdragelse af familie-

ejede virksomheder har indbragt staten pr. år de seneste 10 år? I svaret bedes ministe-

ren forholde sig til, om dette er i relation til de procentsatser og værdiansættelsesgrund-

lag (formueskattekurs, goodwillcirkulære eller handelsværdi), der er anvendt ved bereg-

ningen af bo- og gaveafgifterne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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